



Lew Mun Yee

Pengasas & Presiden AmLife

AmLife®
life, redefined

- Menceburi industri kesihatan pada tahun 1995
- Memulakan perniagaan pada usia 25 tahun dan menubuhkan U.E.S. Health Farm Sdn. Bhd.
- Pada tahun 2003, peranti perubatan yang diimport – peranti Terapi Potensi Elektrik dari Jepun
- AmLife International telah ditubuhkan pada tahun 2014 untuk mempromosikan "Recharge Your Health in Sleep"
- Lanskap perniagaan AmLife berkembang dari Malaysia ke Singapura, Brunei, Indonesia, Taiwan, dan Hong Kong pada tahun 2017
- Khusus dalam model "Pemasaran Pengalaman", mendirikan syarikat peranti Terapi Potensi Elektrik pertama dan terbesar di Asia Tenggara, dan menganjurkan terapi semula jadi "tanpa ubat, tanpa suntikan, dan tidak ada kesan sampingan"

Menghidupkan Revolusi "Kesejahteraan Tidur" MEMBANTU ORANG MENGEMBALIKAN KESIHATAN DARI TIDUR

Tidur ialah suatu perkara yang menyeronokkan yang diketahui oleh semua orang, tanpa mengira masa dan lokasi. Penulis Inggeris termasyhur William Shakespeare pernah membandingkan tidur dengan "hidangan utama yang paling berkhasiat" dalam "jamuan hidup", manakala ahli fisiologi, psikologi, dan pemenang Hadiah Nobel Rusia, Ivan Pavlov menggelar tidur sebagai "Penenang" sistem saraf, malah penganut Tao Dinasti Song Utara China atau "Dewa Tidur" Chen Tuan juga pernah meninggalkan ayat terkenal "bukan memohon cara untuk menjadi Orang Suci tetapi cara untuk tidur", yang merungut bahawa tidur sememangnya kunci kesihatan!

Ini menunjukkan bahawa "Tidur", seperti air dan makanan, adalah bahagian yang sangat diperlukan dalam kehidupan manusia, merangkumi sepertiga kehidupan manusia yang pendek. Oleh itu, adalah penting bagi orang ramai untuk memberi perhatian kepada tidur, memahami kelebihan tidur terhadap badan manusia, dan juga pelbagai kemudaratan yang disebabkan oleh insomnia atau gangguan tidur yang kita sudah biasa dalam kehidupan seharian.

Ini semua adalah kerana otak membaiki sel memori semasa tidur. Insomnia jangka panjang menghalang sel-sel ini untuk mendapatkan rehat yang mencukupi, yang menyebabkan kekurangan perhatian, reaksi lambat, dan kemerosotan ingatan. Hanya tidur berkualiti yang boleh membantu meningkatkan imuniti. Oleh itu, AmLife kemudiannya ditubuhkan untuk membantu orang ramai "menyegarkan semula kesihatan daripada tidur"!

Saya mula menubuhkan jenama AmLife pada tahun 2014. Saya telah bekerjasama dengan pengeluar Jepun dan menggabungkan Terapi Potensi Elektrik untuk membangunkan teknologi kesihatan tidur yang inovatif dan membantu lebih ramai orang melalui terapi tidur ini. Saya yakin bahawa tiada siapa yang akan lupa untuk tidur, namun juga tiada siapa yang akan melangkau tidur kerana terlalu malas untuk berbuat demikian. Mereka hanya perlu tidur setiap hari untuk menjaga kesihatan mereka. Keadaan itu dapat dilakukan dengan mudah setiap hari, mereka dapat tidur dengan lebih baik, mendapatkan pemeliharaan kesihatan jangka panjang, dan menjauhkan segala jenis penyakit!

AmLife menggunakan teknologi canggih untuk mencapai tidur berkualiti tinggi bagi manusia dan komited untuk mencipta tempat tidur yang cerdas. Reka bentuk ketukangan yang indah, bahan tempat tidur berkualiti tinggi, ditambah dengan teknologi tinggi Jepun, menjadikan tempat tidur AmLife tempat tidur pintar "pintar, sihat, berkualiti tinggi" yang memenuhi keperluan manusia untuk tidur nyenyak dan penjagaan kesihatan.

Saya amat terhutang budi kepada World Sleep Society atas pengesahan AmLife dalam bidang Sleep Wellness dan telah memenangi anugerah Persatuan sebanyak tiga kali. AmLife memenangi "Anugerah Aktiviti Luar Biasa 2016" di World Sleep Congress yang diadakan di Prague pada tahun 2017, menjadikan Malaysia satu-satunya negara Asia yang menerima anugerah ini pada masa itu. Kemudian, pada tahun 2019, World Sleep Congress yang diadakan di Kanada memenangi "2018 Outstanding Activity Award". AmLife adalah satu-satunya syarikat yang menganjurkan acara di pelbagai negara di antara banyak pemenang. Sementara itu, AmLife dianugerahkan anugerah kehormatan oleh World Sleep Society pada tahun 2019 sebagai penghargaan atas sumbangan luar biasa kami dalam mempromosikan tidur berkualiti.

Disebabkan sistem pemilihan yang ketat untuk anugerah ini, para hakim mesti memilih beberapa pasukan yang sangat cemerlang dari beratus-ratus sumbangan untuk mempromosikan aktiviti tidur di seluruh dunia. Saya sangat bersyukur dan berbesar hati kerana AmLife telah memenangi gelaran tiga kali. Menerima anugerah ini juga membuktikan bahawa AmLife terkenal di bidang Sleep Wellness dan merupakan salah satu pakar yang diiktiraf di peringkat antarabangsa dalam Comprehensive Sleep Wellness. AmLife akan terus menyokong orang yang memerlukan, berusaha untuk meningkatkan kesedaran tidur orang ramai, dan meningkatkan tahap penyelidikan dan perkembangan produk kami, memperbaiki gangguan tidur dengan berkesan, mengembangkan kualiti tidur sepenuhnya, sehingga lebih banyak orang dengan masalah tidur akan mendapat manfaat dan kembali sihat, dan menyalakan revolusi "Sleep Wellness" secara tempatan dan kemudian ke seluruh dunia!